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Abstract (en)
[origin: WO9206014A1] The invention relates to a sack (1) or a similar flexible package and a packing method based on the use of such a sack. The
sack (1), which is intended for packing fine-ground material, is provided with a filling duct (3) leading inside the sack and made of flexible material
and a bendable covering patch (12) protruding from the sack with the aid of which the end (11) of the filling duct can be closed after the filling of the
sack. It is essential to the invention that the filing duct (3) extends at least to the bending line (13) of the covering patch (12) and preferably past it
and that the filling duct (3) is, at least at the end thereof, narrower than the covering patch (12). Thus the covering patch (12) can be bent against the
surface of the sack and attached thereto in such a way that it forms a uniform closing zone closing the end (11) of the filling duct in a cross-direction
and extending to each side thereof.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à un sac (1) ou un emballage souple similaire, ainsi qu'à un procédé de conditionnement se basant sur l'utilisation dudit sac.
Le sac (1), qui est destiné à emballer un matériau finement moulu, comporte un conduit de remplissage (3) pénétrant dans le sac et constitué par un
matériau souple et une pièce de couverture pliable (12) formant saillie à partir du sac, à l'aide de laquelle on peut fermer l'extrémité (11) du conduit
de remplissage après le remplissage du sac. Il est important pour l'invention que le conduit de remplissage (3) s'étende au moins jusqu'à la ligne de
courbure (13) de la pièce de couverture (12) et, de préférence, la dépasse et que le conduit de remplissage (3) soit, au moins à son extrémité, plus
étroit que la pièce de couverture (12). De cette façon, on peut recourber la pièce de couverture (12) contre la surface du sac et l'y fixer de manière
à former une zone de fermeture uniforme, fermant l'extrémité (11) du conduit de remplissage dans un sens transversal et s'étendant de chaque côté
dudit conduit.
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